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Puiga Põhikooli hoolekogu koosoleku nr 2 

PROTOKOLL 

 
Koosolekust võtsid osa: 

• hoolekogu liikmed  – Kersti Kattai, Anneli Orion, Vello Pähn, Aivo Proskin, 
Avo Aia, Meelis Koppel 

• kutsutud külaline – direktor Mart Märdin 
Puudus -  hoolekogu liige Meelis Räim 
Protokollis – Anneli Orion 
Koosoleku juhataja – Meelis Koppel 
Koosolek toimus 29.04.2010 loodusklassis. 
Koosoleku algus 15. 00 ja  lõpp 15.50 
 
 
 
Päevakord: 
1. Sisehindamise aruande läbiarutamine ja kinnitamine 
2. Arengukava 2010 – 2013 läbiarutamine ja kinnitamine 
 
 
 
HK esimees Meelis Koppel tutvustas koosoleku päevakorda ning pakkus võimaluse 
igal soovijal rääkida oma ettepanekutest või täiendada kõnelejaid. 
 
1. Sisehindamise aruande läbiarutamine ja kinnitamine 
 
Sõna võttis: 
Direktor Mart Märdin: 
Sisehindamine on pidev protsess, mille eesmärk on tagada õpilaste arengut toetavad 
tingimused ja kooli järjepidev areng, selgitades välja kooli tegevuse tugevused ning 
parendusvaldkonnad, millest lähtuvalt koostatakse kooli arengukava tegevuskava 
kolmeks aastaks. Kooli sisehindamissüsteem on kirjeldatud kooli sisehindamise 
korras. 
Puiga kooli sisehindamise aruandega oli kõigil hoolekogu liikmetel võimalus tutvuda 
elektrooniliselt. 
Kas on küsimusi sisehindamise aruande kohta? 
 
Sõna võttis: 
Hoolekogu esimees Meelis Koppel: 
Kas hoolekogu liikmed kiidavad heaks ja kinnitavad sisehindamise aruande ? 
 
Hoolekogu otsus nr 7:      Heaks kiita ja kinnitada sisehindamise aruanne 
Poolt: 6       Vastu:0          Erapooletuid:0 
 
 
2. Arengukava 2010 – 2013 läbiarutamine ja kinnitamine 
Sõna võttis: 
Direktor Mart Märdin: 



 2

Tutvustan põhjalikumalt kooli arengukava aastateks 2010 – 2013 ja vastan soovi 
korral küsimustele. Kuna kooli arengukava 2010 – 2013 projektiga sai iga hoolekogu 
liige tutvuda elektrooniliselt, siis on igal hoolekogu liikmel ülevaade kooli 
arengukavast olemas. Arengukava tugineb sisehindamise tulemustele, kus tulemusi 
võrreldakse soovitud ideaaliga ning võrdluse vahe tuleb katta arengukavaga st areng 
koolis toimuks ideaali suunas. Tutvustan ideed, kuidas läbi arengukava saaks Puiga 
kool areneda veelgi paremaks. 
 
Sõna võttis: 
Hoolekogu esimees Meelis Koppel: 
Olles eelnevalt tutvunud arengukava projektiga lähemalt, võin tõdeda, et Puiga kooli 
arengukava 2010 – 2013 on koostatud põhjalikult, täiendusi saab alati juurde teha. 
Puiga kooli investeeringute pingerida on alati terviklikult koostatud, igati põhjendatud 
ning volikogu poolt ka heaks kiidetud. 
 
Mart Märdin: 
Kas hoolekogu liikmed kiidavad heaks 2010 – 2013 Puiga kooli arengukava? 
 

Hoolekogu otsus nr 8:      Kinnitada 2010 – 2013 Puiga kooli arengukava  
Poolt: 6       Vastu:0          Erapooletuid:0 
 
Koosoleku juhataja:                                                                Protokollija: 
 
M.Koppel /                                                                                 A. Orion 


